

聖堂報告

主顯節

4/1/2026

1. 2026 年一月份「納爵納福者英會」的聚會，將會邀請到教友蔡定國醫生（精神科專科醫生）跟大家分享「如何應對創傷後的情緒困擾」，歡迎各位弟兄姊妹一起參與，強化身心健康。活動資料如下：

日期：1月7日（下星期三）

時間：下午 2:00 至 3:45

地點：聖堂一樓雅聚軒

2. 為服務本地家庭的外籍天主教徒傭工，讓他們在公眾假期有較理想的聚會地方，本堂將於主日彌撒後，試行開放聖堂活動室給有關人士使用。有興趣人士，請到聖堂辦事處查詢及申請。

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement

The Epiphany of the Lord

4th January 2026

1. In January 2026, the St. Ignatius Chapel senior group will hold a meeting featuring Dr. TSOI Ting Kwok, a psychiatrist, who will share insights on "How to Cope with Post-Traumatic Emotional Distress" All brothers and sisters are warmly invited to participate, enhancing both mental and physical well-being. The details of the event are as follows:

Date: January 7 (next Wednesday)

Time: 2:00 PM to 3:45 PM

Location: Faber Room, first floor of the chapel

2. To support foreign Catholic domestic workers who serve local families and to provide them a better gathering place on public holidays, our chapel will trial opening the chapel activity rooms for their use after Sunday Mass. Interested persons can inquire and apply at the chapel office.

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!